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Aan de bewoners van de appartement 
Vaartdreef 117 t/m 219 
 
 
Beste heer, mevrouw, 
 
Dit voorjaar ontving u de laatste nieuwsbrief over de voorbereiding van het onderhoud en de 
renovatie van uw woning. Hoogste tijd dus om u bij te praten over wat er de afgelopen maanden is 
gebeurd en over hoever we inmiddels zijn met de voorbereiding. 
 
Wat is er de afgelopen tijd gebeurd? 
De afgelopen maanden zijn er veel aanvullende onderzoeken uitgevoerd. In 3 lege woningen op de 
Vaartdreef onderzoeken we hoe we de plattegrond van uw badkamer en keuken kunnen wijzigen en 
wat daar allemaal bij komt kijken. Dit vraagt veel tijd en aandacht. Dat geldt ook voor onze zoektocht  
naar de beste oplossing voor een nieuw gasloos systeem voor de verwarming van uw woning.   
 
Van sommige onderzoeken merkt u dat ze bezig zijn, omdat we ervoor in uw woning of in het 
complex moeten zijn. Denk hierbij bijvoorbeeld aan alles wat er in de lege woningen gebeurt. Of aan 
het bezoek van adviesbureau Atriensis aan alle woningen om het huidige energielabel vast te stellen. 
Andere onderzoeken vinden achter de schermen plaats, waardoor u er minder van mee krijgt. 
 
Voorbereidingen liggen op planning 
Goed voor u om te weten is dat de voorbereidingen op schema liggen. Onze verwachting is nog 
steeds dat we rond de zomer van 2022 kunnen starten met de werkzaamheden. 
 
Even ter herinnering: wat zijn plannen ook al weer? 
Het is al weer even terug dat we u een overzicht gaven van de werkzaamheden die we willen gaan 
uitvoeren. Daarom hieronder nog een keer het overzicht. 
 

• Isolatie van de gevels en het dak van het gebouw 

• Vervangen van het glas in uw woning door nieuw isolerend glas 

• Vervangen van badkamer, keuken en toilet, mogelijk in combinatie met een wijziging van de 
plattegrond van deze ruimten 

• Vervangen van de hekwerken op de balkons 

• Vervangen van de centrale verwarming door een gasloos systeem 

• Vervangen van de mechanische ventilatie door een ander ventilatiesysteem 

• Vervangen van de elektrische installatie in uw woning (groepenkast) 

• Plaatsing van zonnepanelen op het dak 

• Plaatsing van nieuwe voordeuren 
 
En in de algemene ruimtes/woonomgeving: 
 

• Vervangen van de vloerbedekking en schilderen van de ruimtes 

• Schilderen van het complex 

• Vernieuwen van de entree 

• Weghalen van de verbindingsbrug met het verzorgingshuis; in plaats daarvan maken we 
een extra noodtrappenhuis 

• Opknappen van de binnentuin en toevoegen van parkeerplaatsen 
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En wat is nieuw? 
Tijdens het werken aan de plannen zijn er bij ons een aantal nieuwe ideeën ontstaan. Zo 
onderzoeken we of het mogelijk en financieel haalbaar is vijf extra woningen op het lage gedeelte van 
het gebouw te bouwen en ook op andere plekken in het gebouw woningen toe te voegen. 
Bijvoorbeeld in het voormalige hospice en in de huidige recreatieruimte. Ook als dit door gaat blijft er 
een plek bestaan waar u elkaar kunt ontmoeten. Straks in het getransformeerde verzorgingshuis. En 
tot dan in uw eigen gebouw. Ook onderzoeken we of we, naast het moderniseren van de huidige lift, 
een tweede lift aan het gebouw kunnen toevoegen. 
 
Huisbezoeken 
De eerder aangekondigde huisbezoeken stellen we uit tot begin volgend jaar. We verwachten dat de 
besluitvorming dan rond is en maken in januari een afspraak met u.  
 
Oproep nieuwe klankbordgroep 
Zoals u weet is de klankbordgroep enige tijd terug gestopt. Ook is er geen bewonerscommissie meer 
op de Vaartdreef. Dat betekent dat er geen afvaardiging van de bewoners is, met wie wij de plannen 
kunnen bespreken. Dat vinden wij jammer, zeker nu de voorbereidingen vorderen en de uitvoering 
steeds dichterbij komt. U woont op de Vaartdreef en weet daarom beter dan wij wat er speelt, wat de 
zorgen van de bewoners zijn en hoe we die het best kunnen wegnemen.  
 

 
 
Of gewoon eens met ons in gesprek? 
Over de werkzaamheden, over de zorgen die u erover heeft, of misschien ook over hele andere 
dingen die u bezig houden rond het wonen op de Vaartdreef? Wij zijn blij dat we u weer wat 
makkelijker kunnen ontmoeten nu de coronamaatregelen zijn versoepeld. We nodigen u dan ook 
graag uit om op 20 oktober in de recreatieruimte langs te komen. Wij zijn er tussen 14.00 en 16.00 
uur en drinken graag een kopje koffie met u.  
 
Vragen? 
Natuurlijk beantwoorden we uw vragen graag zo goed als mogelijk. Stel ze daarom gerust op 
mijnvidomes.nl of op www.vidomes.nl/contact. Of beter nog: kom op 20 oktober bij ons langs of stel 
uw vraag aan de wijkbeheerder. En is uw vraag echt dringend? Of is het voor u lastig om langs te 
komen of om uw vraag digitaal aan ons te stellen? Bel ons dan gerust! 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
 
 
Jolanda Kouwenoord 
medewerker projectbegeleiding en communicatie 
 
 

• Dus: vindt u het leuk en belangrijk om mee te denken over de manier waarop we alle 

bewoners op een goede manier bij de plannen kunnen betrekken? Meldt u zich dan bij mij 

aan. Dat kan via een mail naar mpc@vidomes.nl. Of bij een kop koffie (zie hieronder). Als er 

meerdere bewoners belangstelling hebben, vormen we een nieuwe Klankbordgroep. 

http://www.vidomes.nl/contact
mailto:mpc@vidomes.nl

